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Förtroendevalda har under verksamhetsåret utgjorts av följande personer: 
 Ordförande  Tomas Bremholm 

 Kassör  Lotta Engberg 

 Sekreterare  Lars Bremsjö 

 Ledamot  Lennart Forsberg 

 Ledamot  Lovisa Tavér 

 Suppleant  Thomas Rönnqvist 
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Föreningen har varit representerad i Bergums Prästgårdsvägs Samfällighetsförening genom Lennart 

Forsberg. Föreningen är också medlem i Riksförbundet Enskilda Vägar (REV). 

Vägarbeten  
Till följd av Göteborg Energis beslut att lägga 

ner elledningar i marken istället för att låta 

dem vara kvar som luftledningar, för att på 

sikt trygga eltillförseln även om extremväder 

skulle påverka omgivningarna, har det 

genomförts omfattande åtgärder både på 

vägen, fastigheter och vissa tomter. 

Arbetena börjar nu, mot slutet av 

verksamhetsåret, bli färdiga. Någon 

slutbesiktning har inte kunnat göras innan 

verksamhetsårets slut. Genom att 

vägsamfälligheten bekostat omfattande 

åtgärder föregående år fick vi helt ny beläggning på sektion 1 (se ovanstående sektionsindelning) 

medan övriga sektioner blev återställda och lagade enbart på de ställen där grävning skett. 

Städdag 2020 och Corona-pandemin 
Då vädret varit otjänligt och personliga åtaganden många, för styrelsen, har det inte hunnits med 

någon städdag under pågående verksamhetsår. Däremot är det inplanerat en gemensam 

aktivitetsdag under början av maj månad 2020 med förutsättningar för god uppslutning. 

Genom att hålla oss utomhus, vilket vi hoppas att vädret tillåter, räknar vi med att kunna hålla 

tillräckligt avstånd så att vi kan umgås på behörigt avstånd och hålla oss friska trots pågående 

pandemi.  

 



Ekonomi 
Styrelsen har följt budget och har inför kommande verksamhetsår utarbetat en uppdaterad till en 

långsiktig ekonomisk plan för fortsatt underhåll och förbättring av vår gemensamma väg. Denna 

kommer att presenteras mer i detalj under kommande årsmöte. 

Vinterväghållning 
Snöröjning och halkbekämpning har fungerat bra. Det är samma lokala entreprenör (NTAB) som 

tidigare år. 

Förändringar i fastighetsinnehav. 
Inga registrerade. 

Styrelsearbete och utbildning 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft 7 möten samt ett konstituerande möte. Arbetet har i år till 

stor del inriktats på att modernisera samfällighetens stadgar och att anpassa kontakterna mellan 

styrelse och fastighetsägare till gällande dataskyddsförordning (GDPR). En av styrelsens ledamöter 

har gått del 1 (av totalt 2) av REV:s styrelseutbildning. 

Å styrelsens vägnar  
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